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 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
 2020-05-06 
  

  
  
 

 Utdragsbestyrkande 
 

  
Plats och tid

 
Örestensrummet, kommunhuset i Kinna, klockan 08.30-12.15. 
Paus klockan 09.35-09.50.  

  
Beslutande C Stefan Brunander tjänstgör för Lisa Dahlberg (S) 
 L Niklas Herneryd 
 C Lena Ferm Hansson 
 M Tomas Johansson §§ 114-127, 129 
 M Tomas Ekberg tjänstgör för Tomas Johansson § 128 
 KD Lars-Inge Andersson 
   
   
Övriga närvarande  Ej tjänstgörande ersättare 
 S Jessica Rodén  
 S Christopher Thorsson 
 M Tomas Ekberg §§ 114-127, 129 
 KD Elise Arnell 
   
   
  Ordinarie ledamöter via Skype 
 S Lisa Dahlberg  
   
   
  Tjänstemän 
  Mats Lilienberg, kommundirektör 
  Lars Landrö, kanslichef 
  Karin Hydén, ekonomichef §§ 119-127 
  Lena Arvidsson, redovisningschef §§ 119-123 
  Kristian Johansson, ekonom §§ 119-123 
  Niklas Gustenius, enhetschef § 120 
  Marita Haglund, verksamhetscontroller §§ 121-123 
  Emil Johansson, ekonom §§ 121-122 
  Malin Johnson, ekonom §§ 121-122 
  Maria Sivedal, utredare § 123 
  Linn Persson, tillförordnad landsbygdsutvecklare Falken-

bergs kommun § via Skype 126 
  Maya Hultgren Saksi, näringslivs- och kommunikationschef 

§§ 126-127 
  Camilla Olsson, näringslivshandläggare §§ 126-127 
  Malin Silow, näringslivshandläggare §§ 126-127 
  Malin Bexell, förvaltningschef samhällsbyggnads- 

förvaltningen §§ 123-126 
  Victoria Bengtsson, samhällsutvecklingschef §§ 123-126 
  

 
Utses att justera Lena Ferm Hansson 
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Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, Kinna, den 18 maj 2020 
  
Underskrifter Sekreterare  § 114-129 
  Lars Landrö   
     
 Ordförande    
  Tomas Johansson § 114-127, 129 
     
 Justerande  § 114-127, 129 
  Lena Ferm Hansson 
   
 Ordförande

 
 § 128 

  Lena Ferm Hansson   
     
 Justerande

 
 § 128 

  Tomas Ekberg   
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 ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 
Instans Kommunstyrelsens arbetsutskott §§ 114-129 
 
Sammanträdesdatum 2020-05-06 
 
Datum för anslags  
uppsättande 

 

2020-05-18 
 

 

Datum för anslags  
nedtagande 2020-06-09 

 
 

 
Förvaringsplats för 
protokollet

 

Kommunledningskontoret 

 
Underskrift   
                                           Lars Landrö  
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Innehållsförteckning 
  
Förändring av ärendelistan § 114 
  
Redovisning av kommunstyrelsens obesvarade medborgarförslag  § 115 
  
Redovisning av obesvarade motioner § 116 
  
Redovisning från nämnderna av obesvarade medborgarförslag  § 117 
  
Redovisning av beslut som kommunstyrelsen och övriga nämnder 
fattat om medborgarförslag 

§ 118 

  
Budget 2020  för kommunkoncernen efter revidering av respektive 
bolagsstyrelse  

§ 119 

  
Om- och tillbyggnad av Kaskad  § 120 
  
Information om aprilrapport 2020 för kommunstyrelsen  § 121 
  
Information om aprilrapport 2020 för Marks kommun § 122 
  
Fastställande av reviderade ramar  § 123 
  
Ändring av avgifter för alkoholtillsyn och livsmedelskontroll  § 124 
  
Samrådsremiss rörande nya stambanor Göteborg - Borås § 125 
  
Information om ”lev din dröm” § 126 
  
Åtgärdspaket till näringslivet  § 127 
  
Fairtrade City - tolkning av arvodesreglemente § 128  
  
Fråga kring nyttjande av lokaler § 129 
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§ 114/2020  

Förändring av ärendelistan 

Arbetsutskottets beslut 
 
Fråga kring nyttajde av lokaler tillförs ärendelistan.  

Dagens sammanträde 
Elise Arnell (KD) anmäler extra ärende om fråga kring nyttanjde av lokaler. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förändringen av ärendelista kan antas, och finner att 
så sker.  

________________ 
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§ 115/2020 Dnr 2020-274 101 

Redovisning av kommunstyrelsens obesvarade medborgarförslag  

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Redovisningen godkänns. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 
Enligt 34 § i arbetsordningen för kommunfullmäktige ska kommunstyrelsen 
två gånger varje år redovisa de medborgarförslag som fullmäktige inte har 
fattat beslut om inom ett år från det att medborgarförslaget väcktes.  
Redovisningen ska göras på kommunfullmäktiges ordinarie sammanträde i 
juni och december. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets förteckning över obesvarade medborgarförslag, 
den 4 maj 2020.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att redovisningen godkänns och finner att förslaget an-
tas.  

________________ 
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§ 116/2020 Dnr 2020-274 101 

Redovisning av obesvarade motioner 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Redovisningen godkänns. 
 
Det noteras att många motioner har lång handläggningstid, vilket behöver åt-
gärdas. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 
Enligt 33 § i arbetsordningen för kommunfullmäktige ska kommunstyrelsen 
två gånger varje år redovisa de motioner som fullmäktige inte har fattat  
beslut om inom ett år från det att motionen väcktes. Redovisningen ska göras 
på kommunfullmäktiges ordinarie sammanträde i juni och december.  

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets förteckning över obesvarade motioner, den 4 maj 
2020.  
 
Dagens sammanträde 
Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att redovisningen godkänns, samt att det noteras att 
många motioner har lång handläggningstid, vilket behöver åtgärdas.  
 
Förslagen antas.  

________________ 
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§ 117/2020 Dnr 2020-273 101  

Redovisning från nämnderna av obesvarade medborgarförslag 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Redovisningen godkänns. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 
Enligt 34 § i arbetsordningen för kommunfullmäktige ska nämnderna två  
gånger varje år redovisa de medborgarförslag som inte avgjorts inom ett år  
från det att de väcktes i fullmäktige. Redovisningen ska göras på kommun-  
fullmäktiges ordinarie sammanträde i juni och december. 

Ärendets behandling 
Nämnderna har tagit fram förteckningar över de medborgarförslag som inte  
besvarats inom ett år från det att de väcktes i kommunfullmäktige. 
 
Dagens sammanträde 
Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att redovisningen godkänns, och finner att förslaget an-
tas.  

________________ 
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§ 118/2020 Dnr 2020-272 101 

Redovisning av beslut som kommunstyrelsen och övriga nämnder 
fattat om medborgarförslag  

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Redovisningen godkänns. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 
Enligt 34 § i kommunfullmäktiges arbetsordning ska kommunstyrelsen  
och övriga nämnder som handlägger medborgarförslag löpande informera  
kommunfullmäktige om de beslut som fattas i ärendena.  

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsen och övriga nämnder har tagit fram förteckningar över de  
medborgarförslag som kommunstyrelsen och respektive nämnd har fattat  
beslut om.  
 
Dagens sammanträde 
Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att redovisningen godkänns, och finner att förslaget an-
tas.  

________________ 
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§ 119/2020 Dnr 2020-157 041 

Budget 2020  för kommunkoncernen efter revidering av respektive 
bolagsstyrelse 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Budget 2020 för bolagen i Spinnerskankoncernen och för kommunkoncernen 
godkänns.  
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 
I syfte att förenkla uppföljningsprocessen för Spinnerskan och dess dotter- 
bolag ges bolagen möjlighet att revidera sina ursprungliga budgetar inför det 
aktuella budgetåret. Kommunfullmäktige godkänner de av bolagen reviderade 
budgetarna i samband med aprilrapporten. De avkastnings- och soliditetskrav 
som fullmäktige fastställt måste tillgodoses även i de reviderade budgetarna. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 23 april 2020. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Budget 2020 för bolagen i Spinnerskankoncernen och för kommunkoncernen 
godkänns. 
 
Dagens sammanträde 
Redovisningschef Lena Arvidsson redogör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att budget 2020 för bolagen i Spinnerskankoncernen och 
för kommunkoncernen godkänns. 
 
Förslaget antas.  

________________ 
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§ 120/2020 Dnr 2019-16 822 

Om- och tillbyggnad av Kaskad  

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens beslutar att ge teknik- och servicenämnden igång- 
sättningstillstånd för investeringsprojektet om- och tillbyggnad av Kaskad  
under förutsättning att kommunfullmäktige utökar projektets budget från 100 
miljoner kronor till 135 miljoner kronor.  
 
Teknik- och servicenämnden ombeds återkomma med en presentation och 
detaljerad kalkyl när projektering av projektet slutförts. 
 
Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att utöka budgeten för investeringsprojektet  
om- och tillbyggnad av Kaskad från 100 miljoner kronor till 135 miljoner  
kronor. Projektet innefattar i fortsättningen en återställning av badhuset samt 
optionerna 1, 2 och 3. 
 
Teknik- och servicenämnden uppmanas att gå vidare med upphandling och 
projektering av projektet. Inför beslut om igångsättningstillstånd ska teknik- 
och servicenämnden återkomma med en presentation av projektet. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 
Badhuset Kaskad är i behov av renovering vilket ursprungligen lyftes i ksau 
§103/2019. I samband med den politiska behandlingen ombads kultur- och 
fritidsnämnden att genomföra en medborgardialog som komplettering till 
handlingarna i ärendet. Handlingarna i det skedet av hanteringen innehöll ut-
redning kring badets status samt kalkyler för en återställning av befintligt bad 
(nollalternativ 77 mnkr) samt prisuppgift för följande optioner: 
 
Option1  Multibassäng  11 mnkr     
Option2  Motionsbassäng  23 mnkr     
Option3  Omklädningsrum  10 mnkr     
Option4  Massagepool   4 mnkr     
Option5  Servering (extern)  7,4 mnkr     
Option6  Ny Entré    4 mnkr  

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 23 mars 2020. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsens beslutar att ge teknik- och servicenämnden igångsätt-
ningstillstånd för investeringsprojektet om- och tillbyggnad av Kaskad under 
förutsättning att kommunfullmäktige utökar projektets budget från 100 mnkr 
till 135 mnkr.  
 
Teknik- och servicenämnden ombeds återkomma med en presentation och 
detaljerad kalkyl när projektering av projektet slutförts. 
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Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att utöka budgeten för investeringsprojektet om- 
och tillbyggnad av Kaskad från 100 mnkr till 135 mnkr. Projektet innefattar i 
fortsättningen en återställning av badhuset samt optionerna 1, 2 och 3. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut 
 
Dagens sammanträde 
Ekonom Kristian Johansson redogör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 
 
Kommunstyrelsens beslutar att ge teknik- och servicenämnden igång- 
sättningstillstånd för investeringsprojektet om- och tillbyggnad av Kaskad  
under förutsättning att kommunfullmäktige utökar projektets budget från 100 
miljoner kronor till 135 miljoner kronor.  
 
Teknik- och servicenämnden ombeds återkomma med en presentation och 
detaljerad kalkyl när projektering av projektet slutförts. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att utöka budgeten för investeringsprojektet  
om- och tillbyggnad av Kaskad från 100 miljoner kronor till 135 miljoner  
kronor. Projektet innefattar i fortsättningen en återställning av badhuset samt 
optionerna 1, 2 och 3. 
 
Teknik- och servicenämnden uppmanas att gå vidare med upphandling och 
projektering av projektet. Inför beslut om igångsättningstillstånd ska teknik- 
och servicenämnden återkomma med en presentation av projektet. 
 
Förslagen antas.  

________________ 
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§ 121/2020 Dnr 2020-166 042  

Information om aprilrapport 2020 för kommunstyrelsen 

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.   
 
Dagens sammanträde 
Ekonom Malin Johnson ger arbetsutskottet information om preliminär prognos 
för kommunstyrelsen, vilket visar på en budgetavvikelse på 9 miljoner kronor. 
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker.   

________________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 14(22) 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
 2020-05-06 
 
 
  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 
 
§ 122/2020 Dnr  2020-165 042 

Information om aprilrapport 2020 för Marks kommun 

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.   
 
Dagens sammanträde 
Ekonom Kristian Johansson ger arbetsutskottet information om nämndernas 
budgetförbrukning per 30 april 2020, riktvärde 33,3 %.  
 
Ny skatteprognos per 29 april 2020 presenteras.  
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker.   

________________ 
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§ 123/2020 Dnr 2019-855 042  

Information om fastställande av reviderade ramar 2021 

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.   
 
Dagens sammanträde 
Samhällsutvecklingschef Victoria Bengtsson ger arbetsutskottet information 
om befolkningsutveckling samt en jämförelse mellan prognos 2019 med utfall 
2019. Befolkningsutveckling presenteras, sett till inflyttning och utflyttning 
åren 2005 – 2019 samt födda och döda åren 2005 – 2019.  
 
Ekonom Kristian Johansson ger arbetsutskottet bakgrundsinformation om de-
mografimodellen i Marks kommun.  
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker.   

________________ 
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§ 87/2020  

Ändring av avgifter för alkoholtillsyn och livsmedelskontroll 

Arbetsutskottets beslut 
 
Ingen årlig tillsynsavgift för stadigvarande serveringstillstånd tas ut av företag 
i Marks kommun för år 2020. Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 
 
Intäktsbortfallet för socialnämnden är Covid-19 relaterat och hanteras i bok-
slut. Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 
 
Kommundirektören får i uppdrag att utreda möjligheten att justera livsme-
dels- och miljöbalkstaxan för att hjälpa utsatta företag kopplat till Covid-19 
pandemin. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
 
 
 
__________________  __________________ 
Tomas Johansson (M)  Lena Ferm Hansson (C) 
Ordförande   Justerande 
 
 
Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänstutlåtande, den 2020-04-24. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Frågan om nedsättning av taxor och avgifter för alkoholtillsyn och livsmedels-
kontroll får prövas i ett senare skede.   
 
Dagens sammanträde 
Utredaren Anna Holmén föredrar ärendet.  
 
Ärendet diskuteras. 
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Ordförande yrkar: 
 
Ingen årlig tillsynsavgift för stadigvarande serveringstillstånd tas ut av före-
tag i Marks kommun för år 2020. Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 
 
Intäktsbortfallet för socialnämnden är Covid-19 relaterat och hanteras i bok-
slut. Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 
 
Kommundirektören får i uppdrag att utreda möjligheten att justera livs-    
medels- och miljöbalkstaxan för att hjälpa utsatta företag kopplat till Covid-19 
pandemin. 
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Lena Ferm Hansson (C) yrkar bifall till ordförandes förslag. 
 
Lars-Inge Andersson (KD) yrkar: 
 
Frågan om nedsättning av taxor och avgifter för alkoholtillsyn och livsmedels-
kontroll får prövas i ett senare skede. 
 
Beslutsgång 
Beslutsgång 1 
Ordförande frågar om arbetsutskottet antar eller avslår Lars-Inge Anderssons 
förslag till beslut och finner att förslaget avslås. 
 
Beslutsgång 2 
Ordförande frågar om arbetsutskottet antar eller avslår ordförandes förslag till 
beslut och finner att det antas. 
 
Lars Inge Andersson reserverar sig mot beslutet. 
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§ 88/2020  

Samrådsremiss rörande nya stambanor Göteborg - Borås 

Arbetsutskottets beslut 
 
Remissyttrandet daterat 16 april 2020 godkänns och översänds som kommu-
nens svar. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
 
 
 
__________________  __________________ 
Tomas Johansson (M)  Lena Ferm Hansson (C) 
Ordförande   Justerande 
 
 
Ärendets behandling 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänstutlåtande, den 2020-04-16. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Remissyttrandet daterat 16 april 2020 godkänns och översänds som kommu-
nens svar.   
 
Dagens sammanträde 
Enhetschef Victoria Bengtsson föredrar ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  
 
Beslutsgång 
Ordförande föreslår beslut enligt förvaltningens förslag. 
 
Förslaget antas. 
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§ 126/2020 Dnr 2019-842 270  

Information om ”lev din dröm” 

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.   
 
Dagens sammanträde 
Tillförordnad landsbygdsutvecklare i Falkenbergs kommun Linn Persson  
presenterar för arbetsutskottet hur Falkenberg arbetar med ”lev din dröm”.   
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker. 

________________ 
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§ 127/2020 Dnr 2019-16 822 

Åtgärdspaket till näringslivet 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen ger en miljon kronor till näringslivsrådet att tillgängliggöra 
för företagarorganisationerna i Mark för att lindra de Covid-19 relaterade  
effekterna under 2019. 
 
Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  

Ärendet 
Coronaviruset och den pandemi som viruset gett upphov till påverkar hela 
samhället och slår hårt mot näringslivet, också i Marks kommun. Kommunens 
näringslivskontor har initierat frågan om ett stödpaket ska riktas till företagar-
föreningar/organisationer för att mildra de negativa konsekvenserna av  
Coronakrisen. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 21 april 2020. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Marks kommun avsätter 200 000 kronor var till företagarföreningarna/organi-
sationerna Handel i Mark, Företagarna i Mark, Lantbrukarnas Riksförbund i 
Mark, Tygriket i Mark och Markföretagens Intresseförening (MFIF) som de får 
använda för att stimulera kreativa lösningar under Coronakrisen och ska dis-
tribueras till nytta för näringslivet i Marks kommun innevarande år. Stöd får 
inte utbetalas som en kontantinsats till ett enskilt företags eller flera företags 
löpande verksamhet. 
 
Föreningarna/organisationerna ska lämna en redogörelse för vilka insatser 
som har genomförts samt redogöra för de effekter som insatserna resulterat i, 
eller bedöms resultera i på längre sikt, till kommunen genom e-post till 
ks@mark.se senast den 4 december 2020. Det stöd som inte har förbrukats 
före den 4 december 2020, återbetalas till Marks kommun.  
 
Kostnaden belastar kommunreserven. 
 
Dagens sammanträde 
Näringslivsutvecklare Camilla Olsson och Malin Silow redogör för ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att kommunstyrelsen ger en miljon kronor till närings-
livsrådet att tillgängliggöra för företagarorganisationerna i Mark för att lindra 
de Covid-19 relaterade effekterna under 2019. 
 
Förslaget antas.  
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§ 128/2020 Dnr 2020-176 059  

Fairtrade City - tolkning av arvodesreglemente 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Arvodesreglementet kompletteras med uppdragen ordförande och vice ordfö-
rande i Fair trade city med ett arvode om 10 % för ordförande och 5 % för 
vice ordförande. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 
Det har uppkommit en fråga om i vilken utsträckning Styrgruppen för Fair-
trade City omfattas av arvodesreglementet med bestämmelser om ersättning 
till kommunalt förtroendevalda i Marks kommun.  
 
Styrgruppen för Fairtrade city är vald av Kommunstyrelsen 2018—12-12, § 
189 och något arvode har inte utbetalts under 2019 och 2020. Enligt arvodes-
reglementet svarar Kommunstyrelsens arbetsutskott för frågor om tolkning 
och tillämpning av bestämmelserna. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 24 mars 2020. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Arvode och andra ersättningar till ordförande och vice ordföranden i Styrgrup-
pen för Fairtrade City ska utgå i enlighet med arvodesreglementet med  
bestämmelser om ersättning till kommunalt förtroendevalda i Marks kommun.  
 
Ordförande och vice ordförande Styrgruppen för Fairtrade City ska erhålla ett 
fast arvode på 10 respektive 5 procent av årsarbetstiden. 
 
Jäv 
Tomas Johansson (M) anmäler jäv och deltar inte i handläggning och beslut i 
ärendet. För Tomas Johansson (M) tjänstgör Tomas Ekberg (M).  
 
Dagens sammanträde 
Utredare Pelle Pellby redogör för ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att arvodesreglementet kompletteras med uppdragen 
ordförande och vice ordförande i Fairtrade City med ett arvode om 10 % för 
ordförande och 5 % för vice ordförande. 
 
Förslaget antas.  
 
Expedieras slutligt till 
Styrgruppen för Fairtrade City 
Konsumentvägledare i Mark  
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§ 129/2020  

Fråga kring nyttjande av lokaler 

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.   

Dagens sammanträde 
Elise Arnell (KD) lyfter fråga kring nyttjande av lokaler för politiska samman-
träden, utöver kommunfullmäktige. 
 
Kommundirektör Mats Lilienberg och Lisa Dahlberg (S) meddelar att det finns 
lokaler att nyttja i Rydals konferenscenter. 
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen noteras och finner att så sker.  

________________ 
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